
 

 

 
 
 
 
Nr. 12/2021 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 12 februarie 2021, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 20 membri, lipsind: Magyarosi 
Imola-Piroska. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 251/2021. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba și Vargha Fruzsina 
viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Bună ziua. 
Sunt Cserey Zoltán, președintele ședințelor din luna aceasta. Salut cu drag consilierii. 
Începem ședința și verificăm cine este prezent.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „Înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din O.U.G. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m.) „Eu nu particip la votarea și 
dezbaterea punctului 2, 3, 4, 5, și dacă va fi acceptat nici la punctul D3.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Mulțumim, 
altcineva?” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): ”La punctul 3 nu particip.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Bine, 
altcineva?” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „Nu particip la deliberarea și 
la votarea proiectului de hotărâre nr. 1. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): „Nici eu nu aș vota la reabilitarea 
termică blocului de pe str. Gödri Ferenc, din motivul că locuiesc aici, deși ieri din neatenție 
am votat la comisia culturală.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Mulțumim. 
Altcineva? Dacă nu, începem lucrările coniliului local. După cum știți ședința are 6 puncte 
pe Ordinea de zi, plus diverse, respectiv 3 puncte ”D”. Cine propune punctul D1, ca să 
includem pe Ordinea de zi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mă scuzați, am fost 
neatent. Aș propune pe toate cele trei, punctele D1, D2 și D3, după cum urmează: 



 

 

aprobarea ajutorului de exploatare pentru infrastructura sportivă administrată de societatea 
SEPSI REKREATIV SA, Sfântu Gheorghe. Proiect de hotărâre privind actualizarea 
devizului general al Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenții (DALI) pentru 
obiectivul de investiții „Reabilitare str. Vasile Goldiș”, aprobat prin HCL nr. 197/2015, cu 
modificările și completările ulterioare. Respectiv un proiect de hotărâre privind 
actualizarea devizului general a Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenții 
(DALI) pentru obiectivul de investiții „Extindere, modificare interioară-exterioară bloc de 
locuințe, S+P+8E”, imobil situat în municipiul Sfântu Gheorghe, str. Romulus Cioflec nr. 
7, bl. 144, aprobat prin HCL nr. 93/2017. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Mulțumim 
frumos. Aș dori să vă mai întreb dacă cineva se înscrie la Diverse? Atunci vă rog să votați 
despre punctul D1.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, sunt de 

acord.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Da.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Scuze, sunt de 

acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 20 voturi pentru. 

 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Mulțumim. 
Acum să votăm și despre punctul D2.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m/lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu punctul D2 

și aș dori să fiu de acord și punctul D3. Mulțumesc.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 20 voturi pentru 

 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Mulțumim. 
Acum trecem la votarea punctului D3.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Da.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Nu votez.” 
Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot. 

 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Acum 
votăm Ordinea de zi, împrună cu diversele.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi în întregime.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 



 

 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 20 voturi pentru. 

 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „După cum 
a fost și până acum, de când ședințele sunt ținute online, prima dată se prezintă proiectele 
de hotărâri, după care se voteză. Merge mai repede așa. Să votăm și despre acest lucru.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu votarea la 
sfârșit.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu 
votarea.” 

Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 20 voturi pentru. 

 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): 
„Mulțumim. Am trecut și peste asta. Trecem la discutarea primului punct.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea achitării 
cotizaţiei de membru a Municipiului Sfântu Gheorghe pentru anul 2021 către Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară “Sistem Integrat de Management al Deşeurilor în Judeţul 
Covasna”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
Adunarea Generală a Asociaţilor propune o cotizaţie anuală de 120.000 lei municipiului 
Sfântu Gheorghe. Propunem, ca consiliul să voteze acest lucru.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Ambrus Zsombor), HOTĂRÂREA NR. 43/2021. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
și completării HCL nr. 191/2020 privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenții pentru obiectivul de investiții ”Lucrări de reabilitare termică a blocului de 



 

 

locuințe strada Gödri Ferenc bl. 5, sc. A, B, C, D, E – faza DALI” din Municipiul Sfântu 
Gheorghe, județul Covasna, aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r.): „Cu permisiunea 
dumneavoastră aș prezenta împreună punctele 2, 3, 4 și 5, pentru că practic sunt aceeași, 
doar sumele diferă. O să rog pe dl. președinte, ca votarea să fie separat. La aceste blocuri 
am depus proiecte în cadrul Programului Operativ Regional pentru lucrările de reabilitare 
termică a blocurilor de locuințe. Agenția pentru Dezvoltare Regională Centru solicită în 
continuu clarificări, modificări, pe care le efectuăm acum, cu această hotărâre. Este vorba 
despre aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor, despre descrierea investițiilor, 
aprobarea cheltuielilor legate de proiect, defalcarea sumelor acestora, respectiv cât la sută 
este contribuția municipiului și a locuitorilor blocurilor. Însă este un lucru de clarificat, 
deoarece figurează că Sfântu Gheorghe contribuie cu 40%, iar locuitorii cu 25% contribuie 
la investiție. În ceea ce privește contribuția de 40% a municipiului este adevărat în sensul 
că în general contribuie cu 40%, deoarece în afară de 15%, care este obligatoriu conform 
anunțului proiectului, mai trebuie să-și asume încă 15% pentru locuitorilor care au venitul 
mediu pe țară, de aici provine acele 40%. În cazurile în care nu se regăsesc locatari în 
astfel de situații contribuția municipiului este la 15%. Evident și în cazul locuitorilor, dacă 
nu se află în situația asta socială contribuția este 25%, însă dacă da, au contribuția de 10%. 
Voi spune și în limba română pe scurt. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 2 consilieri nu participă la delibere și la vot (József 
Álmos-Zoltán și Zsigmond József, HOTĂRÂREA NR. 44/2021. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): Mulțumim 
d-lui viceprimar pentru prezentarea detaliată. Urmează punctul 6.” 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea unui 
studiu, precum și a proiectului Actului adițional nr. 5/2021 la Contractul de delegare a 
gestiunii serviciului de transfer, tratare și depozitare deșeuri în județul Covasna nr. 
128/28.04.2017, încheiat între județul Covasna și ECO BIHOR SRL. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r.): „Mulțumesc. Acest 
proiect de hotărâre nu influențează portofelul locuitorilor municipiului Sfântu Gheorghe, 
deoarece acest lucru s-a întâmplat deja, când am modificat contractul încheiat între Tega 
SA și Eco Sepsi, respectiv am aprobat majorarea tarifului de apă persoanelor juridice. Mai 
devreme s-a discutat motivul, după care efectul. Deci Eco Bihor SRL, conform proiectului 
de hotărâre dorește să majoreze tariful pentru administrarea depozitului de deșeuri și 
transfer de la 93,66 lei la 103,62 lei, asta însemnând 123,30 lei cu TVA. Din acest motiv a 
majorat și Tega tarifele, pentru care i-am dat împuternicire să voteze la o ședință tehnică.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 45/2021. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): Mulțumim. 
Urmează punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea ajutorului 
de exploatare pentru infrastructura sportivă administrată de societatea SEPSI 
REKREATÍV SA, Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r.): „Mulțumesc. În 
consecința avizării de către Consiliul Concurenței a proiectului de hotărâre, supunem 
votului dumneavoastră acordarea ajutorului de stat pentru SepsiRekreatív SA pentru 
exploatarea infrastructurii sportive, în valoare de 3.229.978,4 lei pentru anul 2021. Acest 
ajutor se acordă în tranșe lunare și la sfârșitul anului va avea loc o decontare finală. 
Mulțumesc.” 



 

 

 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 46/2021. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): Mulțumim. 
Urmează punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind actualizarea 
devizului general al Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenții (DALI) pentru 
obiectivul de investiții „Reabilitare str. Vasile Goldiș”, aprobat prin HCL nr. 197/2015, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r.): „În cazul străzii Vasile 
Goldiș, ca urmare a unei dispoziții de șantier, pe care am primit-o puțin cam târziu, post 
factum, propunem majorarea devizului general al lucrării cu 16.494,80 lei cu TVA, astfel 
valoarea lucrării ar deveni 1.578.934 lei care conține și TVA. 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 47/2021. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): Mulțumim 
frumos. Urmează discutarea ultimului punct, punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind actualizarea 
devizului general al Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenții (DALI) pentru 
obiectivul de investiții „Extindere, modificare interioară-exterioară bloc de locuințe, 
S+P+8E”, imobil situat în municipiul Sfântu Gheorghe, str. Romulus Cioflec nr. 7, bl. 144, 
aprobat prin HCL nr. 93/2017. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r.): „Se propune 
actualizarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție pentru blocul Sing Sing, 
str. Romulus Cioflec. Această documentație a fost executată cu ani în urmă. A devenit 
necesară reactualizarea valorilor în urma calculelor efectuate de proiectant. Valoarea totală 
a proiectelor se situează la nivelul 13.700.205,46 lei, valoare care conține TVA. Din 
această valoare 11.382.364,55 lei vrem să atragem din programul pentru construcția 
locuințelor sociale, finanțate de Guvernul României, respectiv 2.317.840,90 lei ar trebui să 
finanțăm din contribuția proprie a municipiului Sfântu Gheorghe. Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Are cineva întrebări în legătură cu Ordinea de zi? Sau sunt luări de cuvânt la 
divesre? Dacă nu, începem să votăm proiectele de hotărâri.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/ lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/ lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m./lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord și eu.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Mulțumim. 
Am epuizat Ordinea de zi. Mulțumec pentru prezență,  vă doresc un weekend plăcut.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Îmi cer scuze dl. președinte, dar 
eu nu am votat. Aș dori să vă întreb dacă acum am votat despre punctele de pe Ordinea de 
zi? 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m.): „Eu am înțeles că am votat 
despre punctul 1.” 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Au fost prezentate toate 
punctele, după care am votat despre toate deodată, ca să meargă mai repede această 
ședință. Despre acest lucru am votat la începutul ședinței.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Am votat asupra faptului, că 
votăm la sfârșit, dar după părerea mea ar trebui să votăm despre fiecare punct separat. 
Nu?” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ambrus 
Zsombor. Trebuie să votăm separat, mai ales că eu nici nu aș vrea să votez la toate 
punctele.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Deci și eu sunt de acord. 
Deci vă rog frumos dle președinte și d-na secretar.” 

Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.m): „Bună ziua. 
Problema este că președintele de ședință a prezentat că veți vota împreună despre toate 
punctele, pe care ați votat cu toții ”pentru”. Deci practic putem să spunem, că toată lumea a 
votat despre toate cele 9 puncte.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Acest lucru nu se poate 
întâpla deoarece la început au semnalat câteva colegi consilieri că nu vor vota la anumite 
puncte. Propun să reîncepem votarea, după cum urmează: eu Debreczeni László sunt de 
acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, D1, D2 și D3. Mulțumesc frumos.” 

Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.m): „În primul rând vă 
rog să votați despre faptul că doriți să votați din nou. În al doilea rând vă rog, ca toată 
lumea să voteze fiecare punct, separat, enumerând. Vă rog să votați despre faptul că veți 
vota din nou.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Mă scuzați, dar eu nu mai 
înțeleg nimic.” 

Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r): „Mă scuzați. Având 
în vedere că dl. președinte de ședință nu s-a exprimat extrem de clar, că ar trebui ca fiecare 
să voteze toate punctele de pe Ordinea de zi, fiecare s-a exprimat cu un singur ”da” dintre 
domnii și doamnele consilieri, atunci vă rog, dacă solicitați, ca să reveniți asupra votului, 
însă vă rog, ca prima dată să vă exprimați votul, asupra faptului, că vreți să revotați aceste 
puncte de pe Ordinea de zi, și după aceea să procedați la votarea fiecărui punct separat, așa 
cum se cuvine. Mulțumesc.”  

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Și eu vă mulțumesc.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Acum o să 

votăm despre faptul că revotăm punctele de pe Ordinea de zi separat, sau nu.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu revotarea.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu 

revotarea.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Eu nu sunt 

de acord. Deja am votat.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 



 

 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „De acord cu revotarea.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord, deoarece mai mulți 

colegi consilieri nu doresc să voteze la anumite punte.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu revotarea.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu 

revotarea.” 
Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Bine. 

Atunci să reîncepem. Acum ficare consilier va nominaliza pe punctele și își exprimă 
votul.”  

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m/lb.r): „Mulțumesc frumos. La 
punctul 1 nu votez. Punctul 2 DA, 3 DA, 4 DA, 5 DA, 6 DA, D1 DA, D2 DA, D3 DA. 
Mulțumesc. ” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „1 DA, 2 DA, 3 DA, 4 
DA, 5 DA, 6 DA, D1 DA, D2 DA, D3 DA.” 

Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „1 DA, 2 DA, 3 
DA, 4 DA, 5 DA, 6 DA, D1 DA, D2 DA, D3 DA.” 

Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6 sunt de acord, la fel și cu D1, D2 și D3 DA.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 
2, 3, 4, 5, 6, D1, D2, D3. Mulțumesc frumos.” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, D1, D2, D3.” 

Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 
6, respectiv cu cele D1, D2, D3. Mulțumesc.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3. 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 3, 4, 5, D1, D2, D3. La punctul 2 nu votez.” 

Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3. Mulțumesc.” 

Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3. Mulțumesc.” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3.” 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
4, 5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3. Mulțumesc.” 

Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 4, 
5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3. La punctul 3 nu votez. Mulțumesc.” 



 

 

Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 
3, 4, 5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
4, 5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3. Mulțumesc.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3.” 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3. Mulțumesc.” 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv cu cele D1, D2, D3.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu punctul 1, 
la 2, 3, 4, 5 nu votez, sunt de acord cu punctul 6, sunt de acoprd cu D1, D2 și nu particip la 
votarea punctului D3. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): 
„Mulțumesc. Cu asta am terminat ședința de azi. Mulțumim pentru prezență. Să aveți grijă 
de voi la ceilalți.” 

 
 
 
Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 

dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 mai 2021. 
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